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Abstract (en)
[origin: ES8506177A1] This invention relates to a circuit breaker operating mechanism. The base (70) of the handle (52) moves along grooves or
edges (78, 80) on the fixed guiding part formed by the mechanism support plates (40, 42). The grooves (78, 80) determine the trajectory and the
fictitious pivoting axis of the handle (52) accurately. Rollers (74, 76) are fitted between the base (70) and the grooves (78, 80) to reduce the friction
forces. The switch bar (28) comprises a projection located close to each electrical auxiliary so as to give a remote indication of the state of the circuit
breaker and to cause automatic resetting of the auxiliary releases following tripping.

Abstract (fr)
L'invention est relative à un mécanisme de commande d'un disjoncteur. L'embase (70) de la manette (52) se déplace le long des rampes (78, 80)
conjuguées d'un organe fixe de guidage formé par les platines (40, 42) du mécanisme (12). Les rampes (78, 80) déterminent avec précision la
trajectoire et l'axe de pivotement fictif de la manette (52). Des organes de roulement (74, 76) sont interposés entre l'embase (70) et les rampes
(78, 80) pour diminuer les forces au frottement. Le barreau (28) comporte une saillie ou bossage agencé au voisinage de chaque auxiliaire
électrique de manière à signaler à distance l'état du disjoncteur et à provoquer le réarmement automatique des déclencheurs auxiliaires suite à un
déclenchement. Application: disjoncteurs basse tension à boîtiers isolants moulés.
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